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Slovo starosty 

 
Vážení spoluobčané, 

končí volební období 2018 - 2022 a já bych 

rád zrekapituloval práci zastupitelstva našeho města. 

Ve volbách v roce 2018 bylo zvoleno sedm 

kandidátů za Sdružení pro Plesnou (Petr Schaller, 

Mgr. Alena Jelínková, Kristýna Dusová, Martin 

Polívka, Bc. Barbora Votrubová, Michal Helwin, 

Václav Bláha) a dva kandidáti za ČSSD (Václav 

Mleziva, Ing. Antonín Dinga). Na ustavujícím 

zastupitelstvu slib zastupitele složilo osm kandidátů. 

Pouze jeden kandidát (Václav Mleziva) slib  

nesložil. Po celou dobu volebního období tak 

neučinil, nevyužil ani možnosti vzdát se mandátu, 

aby náhradník, který by měl zájem pro město 

pracovat, nastoupil na jeho místo.  

Se zastupiteli jsme si určili tyto hlavní 

priority:  

 účelně a efektivně vynakládat finanční 

prostředky z rozpočtu města  

 pokračovat v získávání dotací na investiční akce  

 podporovat naši ZŠMŠ 

 připravit plochy na výstavbu rodinných domů 

 pokračovat v rekonstrukci místních komunikací 

a chodníků  

 rozšiřovat parkovací plochy  

 podporovat činnost Kulturního centra a spolků v 

našem městě  

 zajistit dostupnou zdravotní péči v Plesné.  

 

Veškeré investiční akce a projekty které 

připravujeme a realizujeme, projednáváme s naším 

bankovním poradcem, se kterým dlouhodobě 

spolupracujeme. Proto se nám podařilo opět 

investovat do rozvoje našeho města nemalé finanční 

prostředky jak z našeho rozpočtu, tak i z dotací. 

Bohužel, díky pandemii, zdražování stavebních 

materiálů, energií, pohonných hmot, nedostatku 

pracovníků a také díky propadu daňových příjmů 

jsme museli dvě velké investiční akce dofinancovat 

z úvěru, který se bude splácet, ale určitě neohrozí 

další rozvoj a investice v našem městě. 

Zde je rekapitulace práce zastupitelstva za 

volební období 2018 – 2022: 

 

Podpora ZŠMŠ. Společně s panem 

ředitelem Mgr. Václavem Polívkou a jeho týmem se 

podařilo realizovat dva projekty v naší škole. Jeden 

se týkal kompletní rekonstrukce pěti tříd druhého 

stupně včetně vybavení, nové učebny pro pracovní 

vyučování a vybudování bezbariérového přístupu – 

výtah. Druhý projekt byl zaměřen na úpravu části 

školní zahrady.  

 

 
 

 
 

V oblasti bytové výstavby se realizuje 

přestavba budovy bývalé školy ve Šnekách na 

Komunitní dům pro seniory, kde vznikne  

13 bytových jednotek s bezbariérovým přístupem, 

výtahem, parkovacími místy a komunitní místností, 

kde se budou moci setkávat obyvatelé domu i 

členové spolku SPCCH Plesná. Připraven je i 
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projekt na úpravu přilehlé zahrady se skleníky a 

altánem. Dále je připravena projektová dokumentace 

se stavebním povolením na zasíťování stavebních 

pozemků na Sibiři, je také připravena studie 

zasíťování stavebních pozemků ve Šnekách, kde by 

se s projektováním mělo začít v roce 2023. Pracuje 

se také na studii městského bytového domu, který 

bude součástí dokončení revitalizace centra města. 

 

 
 

 
 

Místní komunikace. V tomto volebním 

období se podařilo zrekonstruovat ulice Tovární, 

dále Sokolská, Růžová a Křížová, na Sibiři ulice 

Lomená, Východní, K Parku a Úzká, ve Vilové 

čtvrti se rekonstruovala jen část komunikace v 

Lázeňské ulici. V této části jsme ještě připravili 

projekt na rekonstrukci ulic Květná, Nová čtvrť a 

Větrná, ale na tuto investici jsme zatím nezískali 

dotaci. V Lomničce se také podařilo po dlouhé době 

opravit část komunikací.  

 

 
 

Parkovací plochy a bezpečnost pro pěší. 
Na Náměstí Svobody jsme vybudovali parkoviště 

„U Furiše“, rozšířili jsme parkovací místa v Příčné 

ulici a v rámci projektu Regenerace veřejných 

prostranství v ulici 5. května, která je rozdělena na 

tři etapy, kde se jedná také o budování parkovacích 

míst, chodníků a komunikací, jsme dokončili a 

zkolaudovali první etapu. Dále se připravují 

projektové dokumentace na rozšíření parkování u 

hřbitova, rekonstrukce Nádražní ulice, revitalizace 

veřejných prostranství v ulici Zahradní, Světlá a 

rozšíření parkovacích míst v Kostelní ulici. V rámci 

bezpečnosti pro chodce jsme vybudovali chodník v 

Revoluční ulici a zahájili jsme budování první etapy 

stezky pro pěší a cyklisty Plesná – Velký Luh. 

 

 
 

 
 

Infrastruktura. Vybudovali jsme vodovod a 

kanalizaci v Lomničce 
 

Podpora spolků. Organizacím v Plesné 

poskytujeme finanční prostředky nejen na činnost, 

ale také jsme investovali do nemovitostí, které slouží 

spolkům. Podařilo se nám zrekonstruovat požární 

zbrojnici. V rámci budování vodovodu a kanalizace 

v Lomničce jsme napojili na tuto infrastrukturu také 

střelnici, o kterou se stará náš myslivecký spolek, a 

taktéž jsme nakoupili materiál na rekonstrukci 

sociálního zázemí. Ostatní si spolek udělal 

svépomocí. Chtěl bych za sebe i zastupitele všem 

organizacím a jejich členům v našem městě 

poděkovat za práci, kterou dělají ve svém volném 

čase! 

Kulturní centrum. Kulturní činnost v Plesné 

jsme také podporovali. Bohužel, některé akce, které 

se zde se měly konat, jsme museli zrušit kvůli 

pandemii. Na druhou stranu se nám podařilo 

realizovat projekt rekonstrukce bývalé továrny 

Tosta, kde je vytvořena expozice historie Plesné. V 

budoucnu se do těchto prostor přesune knihovna, je 

zde připraven prostor i pro komerční využití. 
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Budova Městského úřadu. Zde také 

proběhla postupná rekonstrukce střechy, kotelny a 

chodeb. 

 

Veřejné osvětlení. Zahájili jsme postupnou 

rekonstrukci veřejného osvětlení v Plesné. Je již 

připraveno k osazení nové osvětlení v části Šneků, 

na Sibiři a v Tovární ulici. Je zpracovaná projektová 

dokumentace pro Lomničku a postupně se budou 

připravovat další části. 

 

Hřbitov. Bylo vybudováno nové 

kolumbárium a chodníky na městském hřbitově. 
 

 
 

 
 

Lékářská péče. Podařilo se nám zajistit 

praktického lékaře, který dočasně využívá prostory 

v přízemí kulturního domu. 
 

Zeleň. Vysadili jsme nové aleje podél 

cyklostezky Plesná – Velký Luh a v ulici 5. května. 
 

 
 

 
 

Dětské hřiště. V rámci projektu Revitalizace 

veřejných prostor v ulici 5. května bylo vybudováno 

dětské hřiště a v Kostelní ulici hřiště workoutové. 

Dále se zpracovává projektová dokumentace na 

multifunkční hřiště Bílý kůň. 
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Lékářská péče. Podařilo se nám zajistit 

praktického lékaře, který dočasně využívá prostory 

v přízemí kulturního domu. 

Největší investicí tohoto volebního období 

byl projekt rekonstrukce bývalého areálu textilní 

továrny Tosta s názvem „Česko – bavorské válečné 

a poválečné expozice a společná geologická 

minulost“. Tento projekt se po neplánovaných 

odkladech (především vlivem pandemie) blíží do 

finále a my již můžeme naplánovat jeho otevření.   

 

 
 

Mimo práce na investicích a projektech jsme 

trávili mnoho času připravováním podkladů pro 

audity, ale také pro orgány činné v trestním řízení, 

neboť bylo podáno několik trestních oznámení. Tato 

trestní oznámení byla po důkladném prošetření 

policejními orgány odložena. Těmito činnostmi jsme 

se zastupiteli trávili mnoho zbytečného času, který 

by bylo možné využít efektivněji ve prospěch města. 

Všechny investiční akce realizované v tomto 

volebním období byly ve výši cca 190 000 000,- Kč. 

Z toho se nám podařilo získat cca 100 000 000,- Kč 

na dotacích. 

Toto jsou projekty a investice, které se nám 

podařilo v tomto období realizovat. Jsou připraveny 

i další vize, které by mohly být realizovány, 

abychom zlepšili život občanům našeho města. 

Samozřejmě, že je stále co zlepšovat, vše se nedá 

udělat hned, ale já doufám, že jsme Vaši důvěru 

nezklamali. Rád bych poděkoval všem 

zaměstnancům městského úřadu, kulturního centra a 

technickým službám, vedení naší ZŠMŠ, všem 

organizacím v našem městě za skvělou spolupráci a 

práci, kterou vykonáváte. Děkuji zastupitelům za 

podporu a výbornou spolupráci po celé volební 

období. Hlavní dík patří i mé rodině. 
 

K lékařské péči ve městě.  
Na základě stále častějších dotazů občanů 

města na možné ukončení lékařské praxe MUDr. 

Vrbové v našem městě jsem inicioval její setkání s 

vedením města. Bohužel na tomto jednání nebyly 

sděleny žádné seriózní informace, nemůžeme tedy 

jakkoli reagovat na varianty, které paní doktorka 

svým pacientům sděluje. Důrazně se však 

ohrazujeme proti tvrzení, že městem byla MUDr. 

Vrbové dána výpověď z nájmu ordinace, nebo jí 

bylo jiným způsobem znemožňováno pokračování v 

její práci. Za zastupitele města mohu říci, že MUDr. 

Vrbové byla vždy poskytována naprostá podpora. 

Ať už zbudováním odpovídajících prostor v budově 

městského úřadu či zakoupením a bezplatným 

zapůjčením PC sestavy v době, kdy byly zavedeny 

e-neschopenky, aby mohla paní doktora bez omezení 

poskytovat našim občanům lékařskou péči. 

Současně sděluji, že město reagovalo v roce 

2019 na nabídku získání praktického lékaře MUDr. 

Hesse, který v současné době provozuje praxi v 

dočasných prostorách přízemí kulturního domu. 

MUDr. Hess přislíbil, že v případě ukončení praxe 

MUDr. Vrbové převezme její pacienty (občany 

Plesné). Toto převzetí však není automatické. 

Občané, kteří mají zájem se přeregistrovat k MUDr. 

Hessovi, tak musí učinit osobně.  

Telefonický kontakt: 777 737 441 

Petr Schaller, starosta města 
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Městská knihovna Plesná

Nové knihy: 

 

Roberts Nora  Stejná jako ona 

Quinn Kate Kód růže  

Mayne Andrew Černý korál  

Bowen Kelly  Byt nad Seinou  

Haran Elizabeth  Navždy spolu  

Březina Jiří Promlčení  

Probst Jennifer  Italské léto  

Dán Dominik Kníže Smrt  

O'Hara Kate  Město snů  

Granovskij Anatolij  Byl jsem agentem NKVD  

Svátek Josef Železná koruna 

Dostál Zeno Malý vůz 

De Rienzo Marta Korálky z rybízu  

Vrána Klener Dodo: cesty do neznáma  

Král Robin Usínací knížka  

Krolupperová Daniela Mechová víla  

Nikkarin  Hubert & Hugo  
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Myslivecký spolek Plesná 
 

Střelnice v Lomničce 
 

V roce 2021 byl městem Plesná v sídle 

Lomnička zrealizován vodovodní a kanalizační řad. 

V rámci této akce byly realizovány jednotlivé 

přípojky k nemovitostem. Myslivecký spolek Plesná, 

který má od města Plesná v nájmu objekt střelnice, 

tak mohl po půlstoletí fungování střelnice zvelebit 

tento objekt. Město Plesná zafinancovalo materiál 

nutný k provedení prací a spolek celou akci 

svépomocí zrealizoval. Díky této výborné spolupráci 

byl v období od října 2021 do června 2022 zaveden 

vodovod do budovy střelnice, připojena kanalizační 

přípojka a provedena vnitřní rekonstrukce. 

Rekonstrukce spočívala ve zvelebení stávajících 

sociálních zařízení, tzn. dva splachovací záchody  

(dámy i pánové mají vlastní) včetně umyvadel,  

u pánů i pisoár. Kuchyňský kout ve společenské 

místnosti je nyní vybaven dřezem s tekoucí vodou, a 

to dokonce i teplou. Jinak členové spolku rovněž 

věnovali pozornost stropu a dřevěným obkladům, 

obé nově natřené, zdi nově vyštukované  

a vymalované, nové obklady v kuchyňském koutu a 

na záchodech. Předseda spolku věnoval do 

společenské místnosti krbová kamna, na které je 

napojeno ústřední topení (to je zavedeno i na WC). 

Spolek dále zafinancoval nová svítidla, vypínače a 

zásuvky, barvy na dřevo. Tímto děkuji všem členům 

a městu Plesná za spolupráci, díky které mohl letošní 

Den otevřených dveří spojený s Dětským dnem 

proběhnout již v novém.  

 

Den otevřených dveří střelnice 
 

Dne 11. června 2022 tak Myslivecký spolek 

Plesná mohl veřejnosti představit střelnici 

vybavením odpovídající 21. století. Účast byla 

bohatá. Dětí, které se účastnily střelby ze 

vzduchovky, bylo 27 a střelců z malorážky 35.  

V kategorii do 10 let se na prvním místě umístil 

Matěj Vaníček, na druhém Julie Kubínová, na třetím 

Leona Glázerová. V kategorii 10 – 15 let se na 

prvním místě umístila Markéta Šulistová, na druhém 

Anička Nedvědová, na třetím Anežka Tomanová. 
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Ve střelbě z malorážky první místo obsadil Martin 

Šulista, druhé pan Vaníček, třetí pan Převrátil st., v 

ženách první místo patřilo Míše Kuchtové, druhé 

Ivaně Rousové, třetí A. Nedvědové. 
 

 
 

Další akcí v novém byl 14. ročník „O 

pohár starosty města Plesná“, který se konal 

tradičně poslední sobotu v červenci, 30. 07. 2022. 

Disciplína 20 LK + 20 AT + finále 20 AT. Účast 

opět hojná, celkem bylo 28 střelců. První místo 

obsadil Jiří Trepka, druhé Vítězslav Novák, třetí 

Václav Kotrbáček. 

 
 

Obě akce bylo možné uskutečnit díky 

významné pomoci a finanční podpoře sponzorů – 

město Plesná, obec Nový Kostel, Jindřich Kudrna, 

Stavebniny Anna Dirbáková a Večerka u Kapra. Za 

to jim velmi děkujeme. Rovněž je nutné poděkovat 

všem členům Mysliveckého spolku Plesná, kteří 

věnovali nemálo času rekonstrukci, přípravě  

i samotným akcím. 
 

Za Myslivecký spolek Plesná 

Ing. Kateřina Maříková

 

PČR – preventivní článek 
 

Věnujte pozornost dětem i po 

letních prázdninách 
Bezpečnost dětí je na prvním místě. 

Letní dětské prázdniny v měsíci červenci a 

srpnu již skončily a děti opět usedly do školních 

lavic. S každodenní cestou do školy číhají na vaše 

děti různá rizika. Ta lze spatřovat nejen v silničním 

provozu, ale také v rámci vlastní bezpečnosti dětí. 

Především těm nejmladší by rodiče měli 

připomenout, jak se nejbezpečněji do své školy 

dostat a na co by si měly dát především pozor. 

Je velmi důležité dětem připomenout, jak se 

správně přechází přechod pro chodce. Pokud se v 

blízkosti školy přechod pro chodce nenachází, musí 

být děti ještě opatrnější a vybrat proto místo, kde se 

mohou co nejlépe rozhlédnout. U dětí, které 

nastupují do prvních tříd, by měli být rodiče 

opatrnější a pečlivě zvážit jejich doprovod do školy. 

Prostředí je pro děti nové a ještě nevědí, co je může 

cestou do školy překvapit. Děti, které docházejí do 

školy samy, by měly znát význam dopravních 

značek a měly by vědět, jaká cesta do školy je 

nejbezpečnější. Není vždy pravidlem, že se musí 

jednat o cestu nejkratší. Velmi důležitá je viditelnost 

dětí. Dbejte tedy na to, aby děti měly na svém 



září 2022                                                                                                       Plesenské noviny                                                                                                          str. 8 

 

oblečení a školních taškách reflexní prvky.  

S přibývajícími dny se začíná rozednívat čím dál 

později a navíc nastává období podzimních a 

mlhavých rán, která viditelnost chodců v provozu 

ještě více ztěžují. Policisté Karlovarského kraje se 

proto obrací nejen na rodiče, ale i na ostatní 

účastníky provozu s žádostí, aby dbali zvýšené 

opatrnosti zejména v blízkosti školských zařízení  

a přechodů pro chodce. V případě, že své děti vozí 

do škol rodiče autem, měli by dbát na to, aby děti 

byly řádně připoutané v autosedačkách. Své děti by 

rodiče měli vysazovat jedině na straně chodníku, 

nikoliv do silnice. V neposlední řadě je i ze strany 

rodičů nutné děti poučit nejen v oblasti dopravy, ale 

také o jednání s cizími lidmi. Především, aby s 

cizími lidmi nikam neodcházely a pokud to není 

nutné, aby s cizími lidmi ani nehovořily. 

Policisté z Krajského ředitelství policie 

Karlovarského kraje budou nadále dodržovat 

zvýšený dohled u školských zařízení a na 

přechodech pro chodce zejména na začátku školního 

roku, a to v souvislosti s celorepublikový projektem 

„Zebra se za tebe nerozhlédne“. Děti mohou u svých 

škol po celém Karlovarském kraji potkat policejní 

preventisty, kteří připomínají dětem, jak 

nejbezpečněji se při cestě do školy chovat, a při té 

příležitosti od nich mohou také dostat policejní 

preventivní dárek. 

Přejeme vám všem úspěšný a bezpečný vstup 

do nového školního roku bez nepříjemností  

a zbytečných nehod. 

 

por. Mgr. Soňa Podlahová 

 

Střípky z historie

Rok 1957 

Zapsal Zdeněk Votýpka, učitel 
 

 

Příprava voleb do NV 

Každým dnem se blíží volby do národních 

výborů. Proto byla ustanovena volební komise, 

jejímž předsedou je s. Alois Merhout. Plesná byla 

rozdělena do dvou okrsků a 19ti obvodů. Agitační 

dvojice navštěvují občany, přesvědčují je o významu 

voleb, sbírají jejich připomínky a seznamují občany 

s plánem výstavby města.  

 

Tělovýchovná akademie Jiskry 

byla uspořádána 31. března ve 14.00 hod. 

v tělocvičně. V programu vystoupili žáci a žákyně 

Jednoty, dále závodníci Lokomotivy a Dukly Cheb. 

Akademie byla dobrou propagací sportu a tělesné 

výchovy. 

 

Veřejná schůze občanů 

konaná 9. dubna v Českém domě se zabývala 

schválením kandidátky pro volby do NV. V diskusi 

hovořili občané o otázce průmyslu v Plesné,  

o demolicích a výstavbě bytových jednotek v obci. 

 

Úklid obce 

22. dubna jako v každé obci i u nás byla 

uspořádána jarní směna na úklid obce. 

 

1. máj – Svátek práce, 

oslavili naši občané na okresní slavnosti 

v Chebu. Již při společném odjezdu za slunečného, 

ale větrného počasí byla vidět radostná nálada, která 

je tak charakteristická pro tento svátek. 

 

9. květen – Den vítězství 

manifestačně oslavila naše obec „Během 

vítězství“, kterého se zúčastnilo 54 běžců. Štafeta, 

organizovaná TJ Jiskra, proběhla z hřiště přes 

Plesnou na náměstí, kde účastníci běhu a ostatní 

občané vyslechli projev předsedy TJ s. Zachariáše. 

 

Úprava parku 

U rozcestí ulic 5. května a Nádražní byl 

z neupraveného pozemku vybudován park, který  

i přes svůj malý rozsah přispěje ke zlepšení vzhledu 

obce. 

 

Volby do NV 

Ryčné pochody z místního rozhlasu i jarní 

sluníčko svými paprsky budily v neděli 19. května 

již od časného rána všechny občany ze spánku. Na 

tuto neděli připadly totiž volby do národních výborů. 

Hned zrána přicházeli svátečně vystrojení občané do 

volebních místností, aby odevzdali své hlasy 

kandidátům. Již v poledních hodinách odvolili téměř 

všichni občané. Výsledek voleb potvrdil jednotu 

našeho lidu a jeho souhlas s lidově-demokratickým 

zřízením. Pro kandidáty se v naší obci vyslovilo 

88,7% občanů, všichni navržení kandidáti byli 

zvoleni. 

 

Z naskenovaného originálu přepsala  

Doris Bigasová, MKS Plesná 

/pokračování příště/
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MOJRA – online psychologická poradna 
 

Psychický teror bez hranic? 

KYBERŠIKANA 
 

Internet je bezesporu dobrým sluhou, ale 

může být také velice zlým pánem. Kromě toho, že se 

na brouzdání po internetu můžete stát velice rychle 

závislými, je to také živná půda pro šíření 

dezinformací a pomluv. Každé sdělení se na 

internetu šíří rychlostí blesku, a tak i třeba v první 

chvíli nevinný vtípek může napáchat mnoho škod. A 

co teprve, když jde o promyšlený plán. 

Kyberšikana může mít mnoho podob. Ať už 

je to dlouhodobé a opakované zasílání obtěžujících 

zpráv, pronásledování v kyberprostoru, vyloučení z 

určité skupiny na sociálních sítích, manipulace s 

citlivým materiálem, urážení a ponižování ve 

veřejných diskuzích, vydírání… Poměrně novým 

typem kyberšikany je pak tzv. happy slapping, který 

se těší „oblibě“ zejména mezi mládeží. Jde o velmi 

nebezpečný „koníček“, který často končí vážnou 

fyzickou újmou. Agresor si totiž vyhlédne svou 

oběť, setká se s ní a fyzicky ji napadne. Často je 

útok opravdu brutální. Podstatou je celý útok natočit 

a později (nebo v živém vysílání) jej veřejně sdílet 

pro „pobavení“ okolí. 
 

Jaká jsou rizika? 

Stejně jako u jiných tipů šikany i zde je 

rizikovost opravdu veliká. Zásadním problémem je 

to, že agresor se často skrývá pod rouškou 

anonymity, čímž oproti oběti získá opravdu velkou 

výhodu a jeho chování tak není omezeno jakoukoliv 

hranicí. Dokonce i když je agresor odhalen, nemusí 

být šikaně konec. A to z jednoho prostého důvodu – 

materiály jsou na internetu stále uloženy, velmi 

rychle se šíří, kdokoli si je může uložit… Doslova si 

tak žijí vlastním životem a je otázkou času, zda se 

znovu někde nevynoří. 

Oběť kyberšikany je tak pod dlouhodobým a 

neustávajícím psychickým tlakem, který může 

vyústit až v paranoiu, úzkosti a deprese. V 

nejvážnějších případech vše může vést k 

sebevražedným pokusům. 
 

Co z toho plyne? 

Nebuďte příliš důvěřiví a nesdílejte o sobě 

citlivé informace. Citlivá videa a intimní fotky patří 

do soukromého archivu a ne veřejně na internet. 

Tak, jako chcete, aby ostatní vnímali a respektovali 

vás a vaše soukromí, i vy respektujte je. Pokud jste 

se stali obětí kyberšikany, je důležité začít se včas 

bránit. Nenechávejte si problém jen pro sebe, svěřte 

se někomu blízkému, někomu, komu bezmezně 

věříte, případně vyhledejte odbornou pomoc. Aby 

byl váš boj úspěšný, musíte ukončit veškerou 

komunikaci s agresorem, zablokujte a odstraňte 

všechny své účty na sociálních sítích, změňte si 

virtuální identitu. Rozhodně si ale uschovejte 

všechny důkazy jako jsou kopie emailů, stránek s 

obtěžujícími příspěvky apod. V žádném případě se 

nesnažte agresorovi oplácet stejnou mincí, takováto 

forma pomsty není řešením, naopak může vaši 

situaci ještě zhoršit. Pomoc můžete hledat také v 

různých organizacích, které se touto problematikou 

zabývají, kontaktujte linku důvěry, psychologa, 

obraťte se na policii. 

Online psychologická poradna MOJRA.cz 

www.mojra.cz 
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K fotografování nás přivedla naše dcera, 

říká Josef Němeček 
 

Příběh jako z Červené knihovny. Tak 

bychom mohli popsat splněný sen Marii a Josefa 

Němečkových. Oba pocházejí z rumunského Banátu, 

kde byli v dětství sousedé. 

Po letech se setkali opět jako sousedé, ale ve 

Skalné, kde mezi nimi přeskočila jiskra. Nyní jsou 

z nich profesionální fotografové. K tomuto 

uměleckému řemeslu je přivedla jejich prvorozená 

dcera Viktorie. “Chtěli jsme totiž zachytit její 

vyrůstání. Jednou jsme byli u profesionálního 

fotografa a s výsledkem jsme nebyli úplně 

spokojeni. Naše představy se lišily od výsledku, tak 

jsme to zkusili sami,“ říká Maria Němeček. 

Focení dcery vzali manželé do svých rukou. 

Touha po dokonalém snímku a nezapomenutelném 

okamžiku na fotografii byla velká. Manželé začali 

investovat do techniky a dodnes se inspirují 

světovými fotografy i nejnovějšími trendy. „Stále 

nás baví fotit rodiny a děti. Fotit děti je velká radost, 

protože je máme rádi. Také nás baví veškeré rodinné 

události, jako jsou svatby, ale třeba i křty. Je to 

vlastně taková uzavřená nádoba. Rodina je pro nás 

vše. Oba jsme z Rumunska a velmi si potrpíme na 

tradice. Máme vždy radost z toho, že do fotografií 

vtiskneme ty správné emoce. Když vidíme 

spokojené a nadšené zákazníky, je to pro nás ta 

největší odměna,“ usmívá se Josef Němeček. 

Podle slov manželů Němečkových jsou pro 

ně jejich dcera a syn největšími učiteli nejen 

v rodičovství, ale i v jejich profesi. „Fotografie 

našich dětí jsou pro nás vlastně největší reklamou. 

Narozením naší dcery to vše vzniklo a nyní v tom 

krásně pokračujeme a předáváme dál. Do našich 

fotografií dáváme srdce a 

myslíme, že je to znát. Když 

něco chci dělat, tak pořádně a 

nejlépe jak dovedu. Možná je to 

moje nemoc, ale když něco 

nedělám dobře, tak mě to 

nebaví, nenaplňuje a nechci to 

dělat. Každé řemeslo se učí 

člověk celý život, a tak to 

bereme i my. Je důležitá pokora 

a nemyslet si, že už vše vím a 

znám,“ přikyvují oba. 

Maria a Josef mají 

rozdělené role. „Manžel 

preferuje plátno a já spíše 

lifestylové focení. Mám ráda, 

když vše působí přirozeným 

dojmem, volím různá zákoutí  

a podobně. Navzájem se 

doplňujeme, snažíme se každé rodině co nejvíce 

přiblížit. Vždy je pro nás důležité dojít ke 

kompromisu. Velkým benefitem je to, že jsme na to 

dva. Každý máme trochu jiný pohled na věc, já spíše 

na detail, manžel je více technicky zdatný. Navíc 

jsme oba tvrdohlaví, tak občas je to boj, ale výsledek 

stojí za to,“ směje se Maria. 

Na každé focení je důležitá příprava. „Jak 

jsem řekl, velmi se inspiruji ze zahraničí. 

Z tuzemského trhu inspirace nečerpám, každou 

fotografii studuji do detailu. Dříve mi to zabralo 

hodně času, ale nyní se přípravy zkracují a jsem rád, 

že už to mám v oku. Pokud ke mně přijde zákazník 

s nějakou představou, rychle se zorientuji,“ uvádí 

Josef. 

Po třech letech zkoumání světa fotografa 

manželé Němečkovi otevírají ve Skalné v budově 

nad poštou svůj nový ateliér. „Začínali jsme fotit 

v podkroví u rodičů. Naši zákazníci si pochvalovali 

rodinnou atmosféru, a to si přejeme nadále v našem 

novém ateliéru zachovat. Nelíbí se nám, když 

přijdou rodiče za fotografem a je tam znát neosobní 

přístup. Děti jsou potom uplakané a stažené, necítí 

se dobře. My si s dětmi hrajeme a ony jsou potom 

usměvavé, uvolněné a poté je to znát i na fotkách. 

I proto odmítám fotit akty. Ty s rodinným focením 

nejdou dohromady,“ vysvětluje. 

Manželé Němečkovi věří, že své řemeslo 

jednou předají dceři Viktorii. „Naše dcera se 

o fotografování také zajímá. Je to pro ni přirozené, 

tak jsme zvědaví, jestli jednou převezme žezlo. 

Rozhodně ji k tomu nebudeme nutit, ale co si 

budeme povídat, byli bychom moc rádi,“ uzavírají 

manželé. 

            NEMECEK-PHOTOGRAPHER.COM 

Zdroj: https://chebsky.denik.cz

https://chebsky.denik.cz/
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Vernisáž výstavy

 

 

Již podruhé se v MKS Plesná koná výstava 

obrazů místního malíře, uměleckým jménem 

Giorgio. Vernisáž proběhla v sobotu 10. září ve 

velkém společenském sále MKS v příjemné 

atmosféře a obrazy opět sklidily velký úspěch. To 

dokazuje fakt, že velkou část obrazů si již 

návštěvníci zamluvili.  

Současně jsme do velkého sálu umístili 

prodej drobných dárků, které měly být součástí 

jarmarku.  Pokud budete mít zájem o koupi či jen 

zhlédnutí obrazů nebo nákup přírodních mýdel, 

háčkovaných a pletených výrobků, dárkových 

krabiček, záložek do knih, šperků, výrobků z pedigu 

a jiných drobných dárků, máte možnost až do  

1. října, kdy prodejní výstava končí.   

Otevírací doba MKS je upravena následovně: 

Pondělí  8.00 – 18.00 hodin 

Úterý     8.00 – 15.00 hodin 

Středa    8.00 – 18.00 hodin 

Čtvrtek  8.00 – 15.00 hodin 

Pátek     8.00 – 14.00 hodin 
 

Středa 28. září a sobota 1. října  

8.00 – 12.00 hodin  

Těšíme se na vaší návštěvu.  

Doris Bigasová, MKS Plesná 
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Drůbež Červený Hrádek 
prodává  

slepičky typu Tetra hnědá, Dominant - 

všechny barvy, Green Shell - typu 

Araukana a Dark Shell - typu Maranska.  

Stáří 16-20 týdnů, cena 220-269,- Kč/ks. 

Plesná, Náměstí Svobody,  

8. října a 5. listopadu  

od 14.00 hodin 
tel.: 601576270, 728605840, od 9.00 do 

16.00 hodin, 

www.drubezcervenyhradek.cz 

POHODA BAND 
 kapela na svatby, zábavy a oslavy 

narozenin 

 nabízíme hudbu pro dobrou náladu 

 repertoár: oddechovky, country, pop, big 

beat. 

 Telefon: +420 723 902 584 

mailto:plesna@mestoplesna.cz

